
Protokoll - styrelsemöte Handbollssektionen 
  
Torsdag 10 Nov 2020 kl.18.30 – 19.30. 
Plats: Hemma hos Minna Risselåsvägen 4 
  
Deltagare: (X) 
Minna Tikkanen Annerstedt sekreterare/ordförande 
Lillemor Barnerud ledamot/sekreterare  
Maja Pålsson Suppleant 
Jon Annerstedt ledamot/kassör 
 
Kicki Texmo Gillblad ledamot med via telefon  
  
Ej närvarande: 
Magnus Strid Vår kontaktperson i huvudstyrelsen 
Anki Henriksson Suppleant 
Malin Carlzon Suppleant 
Anna Backman Wikström Adjungerad 
 
Dagordning 
  
• Föregående protokoll 2020-10-06Beslutar att lägga den till handlingarna. 
  
•••• Styrelsearbete Årscykel – planering 

 
Arbetsområden: 
Hemsida IFK uppdatering–Beslut Jon lägger in våra protokoll på IFK s hemsida ,  
Lillemor uppdaterar hemsidan med styrelsens kontaktuppgifter 
Fika ansvarig - Kicki 
Facebook – Jon/Anki 
Tränare-samordning – Kicki/Anna 
Umbro/sportringen användning av pengen/ Sponsring – Anki&Jon 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



• Säsongen 2020/2021: 

 
F12 
 
Dispens klar För , Venla, Nellie, Olivia, Ingrid 07. 
Matcher:  hemma 5 dec Planering inför detta - Kicki kollar vem som kallar domare 
Beslut att Kicki och Anna kollar och söker ev dispens för Fatemeh och Maria 
 
Första match 17/10 i Sundsvall genomförd 
Sammandrag i Härnösand 8/11 Inställt 

 
FDE (-10, -11, -12,-13) ”lågstadiet/knattelaget”) 
 
Träningen igång och Marlene marknadsför att gruppen finns så det kan värvas nya spelare 
 
Utdelning av informationsblad i skolorna bör göras på nytt när skolorna börjat i syfte att 
rekrytera fler spelare. 
  

 
  
• Marknadsföring / Sponsring / Försäljning 
Hemsida/Facebook - Viktigt att vi håller den uppdaterad. Jon påbörjar uppdatering 
 
Matchställ Beställd och levererad. 
Överdrags Tröja Ordnad och kommer att finnas för provning och Beställning 
Återstoden av Umbro pengen används till överdrags tröja 
 
Försäljning – Tar upp det under våren 
  
• Information/protokoll från IFK huvudstyrelsen (Magnus) 
  
• Ekonomiska läget (Jon) 
          129381 Kr 
Jon har gjort en Budget prognos - Dragit ner lite på intäkterna 
Omsättningen blir inte så stor detta år. 

 
Handkassa 2000kr insatt på kontot 
Kommande fakturor: dispenser för äldre spelare i F12. 
 
 
 
  
 
 
 



 
 
 

•••• Utbildning 

 
Utbildade tränare är mycket viktigt! 
Hur löser vi domarfrågan vid våra sammandrag? Vi köper in dem tjänsterna. På sikt är det 
möjligt att vi bjuder in till domarutbildning. 
 
Lillemor, Anki och Kicki& Maja går tejpningsutbildning den 26/11 på Folketshus 
  
 
• Övriga frågor 
  
 
  
Aktivitet tillsammans med Östersunds Handbollsklubb . Detta sker senare. 

 
  
 
Hoppas kunna ordna julfika för lagen 
 
• Nästa möte 
 
Tisdag 1 december 18.30 hos Minna 
  
/ Lillemor 


